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Till Hägersten – Liljholmens SDN   2008-06-11 

 

     Ärende för beredning 

     Ylva Wahlström (mp) 

     Jimmy Mannung (mp) 

 

 

 

Ärende för beredning av ungdomsfrågor 

Vi har under mandatperioden sett flera omstruktureringar (exempelvis i Gröndal) eller 

nedläggningar (Media Re:agera) av ungdomsverksamhet inom vår stadsdel. Dessa 

förändringar har motiverats på olika sätt men trenden framstår ändå som att stadsdelen avser 

att satsa mindre medel på sina ungdomar. Miljöpartiet önskar snarare en utveckling i motsatt 

riktning och önskar också se mer brukarinflytande i form av att ungdomar själva får chans och 

möjlighet att uttrycka vad de ser som viktiga beståndsdelar i en bra samhällelig uppväxtmiljö. 

Vidare saknar vi ungdomsråd som fanns kopplat till våra stadsdelar, har det helt tagits bort? 

 

Därför vill vi att förvaltningen redovisar följande; 

 Finns det någon plan för hur ungdomsverksamheten inom stadsdelen ska se ut i 

framtiden?  

 Om ja, bygger i så fall denna plan på de behov som gruppen själva uttryckt?  

 På vilka sätt involveras ungdomsgruppen själva i hur verksamheten utformas?  

 Finns det någon form av ungdomsråd eller annan lokalsatsning där ungdomar kan 

komma till tals med lokalpolitikerna? Finns det någon politisk vilja att ta upp en 

verksamhet för att lyssna in de ungas poliska vilja och allmänna synpunkter? 

 

 

 

 

 

 


